
Sprawozdanie 
z uroczystej XXVI sesji Rady Gminy, która odbyła się w dniu 27 maja 2013 r. 

 
 
Tego dnia w hali sportowej w Pomiechówku odbyła się uroczysta sesja Rady Gminy, z następującym 
porządkiem obrad: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Wręczenie zaświadczenia o wyborze na radnego i ślubowanie radnej. 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
5. Wystąpienie Wójta i Przewodniczącej Rady Gminy – krótkie słowo o samorządzie. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia nieruchomości w Nowym Modlinie. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia nieruchomości w Pomiechowie. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę 
Pomiechówek nieruchomości położonych w Nowym Modlinie przy ul. Osiedle 1,6 i 9. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia projektu herbu, flagi i pieczęci gminy 
Pomiechówek. 
10. Wręczenie pamiątkowych tabliczek najstarszym byłym radnym. 
11. Wręczenie dowodów tożsamości 18 – latkom. 
12. Jubileusz 35 -lecia Przedszkola „Pod Dębami” w Pomiechówku. 
13. Budowa nowego, integracyjnego przedszkola – przedstawienie projektu, założeń, 
dofinansowanie. 
14. Interpelacje i zapytania Radnych, sprawy różne. 
15. Zamknięcie sesji. 
 
Ad.1 
Otwarcia uroczystej sesji dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Pomiechówek – Anna Malesza-
Bajno, która przywitała radnych, wójta i jego zastępcę, przedstawicieli jednostek organizacyjnych 
gminy, pracowników urzędu gminy, sołtysów, mieszkańców gminy i innych zaproszonych gości. 
Następnie na podstawie listy obecności radnych, stwierdziła prawomocność obrad. 
 
Ad.2 
Radni jednogłośnie przyjęli porządek obrad, bez zmian. 
 
Ad.3 
Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej – Agnieszka Kleniewska wręczyła nowo wybranej w 
wyborach uzupełniających radnej Małgorzacie Leszczyńskiej zaświadczenie o wyborze. 
Następnie radna Leszczyńska złożyła ślubowanie. 
 
Od tej chwili Pani Małgorzata Leszczyńska oficjalnie objęła mandat radnej gminy Pomiechówek. 
 
Ad.4 
Radni przyjęli protokół z poprzedniej Sesji. 
 
W punkcie 5 
zebrani wysłuchali krótkich przemówień Przewodniczącej Rady Gminy i Wójta na temat 
Samorządu Terytorialnego z okazji Dnia Samorządu ustanowionego przez Sejm RP w 2000 r. Ta 
historyczna data wiąże się z wejściem w życie ustawy o samorządzie terytorialnym i jednocześnie 
pierwszymi po upadku komunizmu wolnymi wyborami do samorządu terytorialnego. 



Wójt wyraził słowa uznania dla wszystkich, którzy na przestrzeni lat tworzyli pomiechowski 
samorząd, wśród nich  radnych minionych kadencji przybyłych na sesję. 
Z tej okazji złożono wszystkim samorządowcom najserdeczniejsze życzenia zdrowia, wszelkiej 
pomyślności  i sukcesów oraz podziękowania za dotychczasową dobrą pracę na rzecz rozwoju 
naszej Małej Ojczyzny. 
 
W punkcie 6 
Radni jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie nieodpłatnego przejęcia w drodze umowy, od 
Skarbu Państwa, Agencji Nieruchomości Rolnych, niezabudowanej nieruchomości położonej we wsi 
Nowy Modlin – dz. ewid. nr 6/40 o powierzchni 6,1855 ha. 
Powyższa nieruchomość zostanie nabyta na cele związane z wykonywaniem zadań własnych gminy 
w zakresie budowy zespołu obiektów i urządzeń na potrzeby realizacji parku rekreacyjno-
sportowego z elementami edukacyjnymi. 
 
W punkcie 7 
Radni jednomyślnie podjęli uchwałę w sprawie nieodpłatnego przejęcia, w drodze umowy, od 
Skarbu Państwa, Agencji Nieruchomości Rolnych niezabudowanej nieruchomości położonej we wsi 
Pomiechowo – działki nr 167,168 i 169 o łącznej powierzchni 0,6305 ha. 
Nieruchomość zostanie nabyta na cel związany z realizacją inwestycji infrastrukturalnej służącej 
wykonywaniu zadania własnego gminy w zakresie założenia cmentarza komunalnego. 
 
W punkcie 8 
Rada Gminy podjęła uchwałę 11 głosami „za”, przy 3 głosach „wstrzymujących się „wyrażając zgodę 
na nieodpłatne nabycie przez Gminę Pomiechówek od Agencji Nieruchomości Rolnych 
następujących nieruchomości: 
– lokalu mieszkalnego nr 12 o powierzchni 29,10m2, wraz z piwnicą, 
– lokalu mieszkalnego nr 18 o powierzchni 29,10m2 wraz z piwnicą, 
usytuowanych w budynku osiemnastorodzinnym przy ul. Osiedle 1 w Nowym Modlinie 
oraz 
– lokalu mieszkalnego nr 3 o powierzchni 51,56m2 wraz z piwnicą, w budynku 
czterorodzinnym przy ul. Osiedle 6 w Nowym Modlinie, 
– lokalu mieszkalnego nr 3 wraz z piwnicą, w budynku osiemnastorodzinnym przy ul.  Osiedle 
9 w Nowym Modlinie. 
Ad.9 
Radni podjęli uchwałę w sprawie ustanowienia projektu herbu, flagi i pieczęci Gminy. 
Zaproponowany przez radnych herb przedstawia św. Annę, okrytą błękitną chustą, z dłonią 
zakrywającą palcem usta, ponad mostem na falistej błękitnej podstawie. 
Natomiast na wybranym projekcie flagi dominuje kolor błękitny, z białym pasem na dole i pośrodku 
z wizerunkiem herbu gminy. 
 
Ad.10 
Wójt Gminy - Pan Dariusz Bielecki razem z Przewodniczącą Rady - Panią Anną Malesza-Bajno  
wręczyli trzem najstarszym byłym radnym – Zdzisławowi Kilisiowi, Wiesławowi Calakowi i 
Eugeniuszowi Strzeszewskiemu pamiątkowe tabliczki, jako wyraz pamięci i uznania  dla ich pracy w 
Radzie Gminy w minionych latach. 
 
Ad.11 
Kierownik Urzędu Stanu Cywilnego -Maria Kosela wręczyła przedstawicielom młodzieży, którzy w 
tym roku ukończyli 18 rok życia ich pierwsze  dowody osobiste. 



 
 
Ad.12 
Ta część obrad  była poświęcona obchodom 35-lecia gminnego przedszkola. Na początek odbył się 
występ wokalno-taneczny dzieci z przedszkola. 
Następnie Wójt Gminy - Pan Dariusz Bielecki z okazji jubileuszu wręczył pamiątkowe tabliczki 
Dyrektor Przedszkola – Pani Joannie Jechalik oraz byłej  Dyrektor – Pani Janinie Wiśniewskiej. 
Wysłuchano także krótkich przemówień obu Pań nawiązujących do jubileuszu tej placówki. 
 
W punkcie 13 
O planach budowy nowego integracyjnego przedszkola mówił Wójt – Pan Dariusz Bielecki. 
Przedstawił główne założenia tego przedsięwzięcia oraz możliwości jego sfinansowania. 
 
W punkcie 14 
Radni nie zgłosili żadnych interpelacji ani zapytań. Nie było także spraw różnych. 
 
Ad.15 
Przewodnicząca Rady – Pani Anna Malesza-Bajno zamknęła uroczystą sesję Rady Gminy. 
 
Wszystkich uczestników sesji zaproszono na jubileuszowy tort. 
 
 
 
 
 
 
 
 


